
 Venøboen 

Bestyrelsesmøde 9.2.2012 

Til stede: Anker Jensen, Aase Askanius, Søren Hindkjær, Uffe Lundby, Karin  

Christensen 

 

1. Hjemmeside:  Søren opdaterer VenøBoens hjemmeside ud fra de overskrifter, 

der findes i Jan B. tidl. udkast til opdatering af hjemmesiden. 

 

2. Færgen: Uffe undersøger fortsat behovet for en ændring af natfærgen. Han 

kontakter Knud, da forlydende er, at natfærgen ofte benyttes af bussen. 

 

3. Naturplan Venø: Der arbejdes fortsat med at få etableret projektgruppen og 

der håbes på en snarlig løsning. 

 

4. Bosætningskampagne: Arrangementet i Århus d. 12. maj er vi ikke kommet 

nærmere. Der afventes nyt fra Ø-sammenslutningen, referat herfra vil Anker 

videresende, når han modtager nyt herfra. Til opfølgning på arrangementet i 

Århus vil der den 9. juni være arrangementer på de enkelte øer. Aase og Karin 

vil undersøge muligheden for at gentage succesen med en evt. Åben Ø på 

Venø. 

 

5. Strandrensning: Strandrensning er sat til d.13. maj i år. Anker kontakter 

efterskolen og Borger og Grundejerforening desangående. 

 

6. VBGF/Venøposten: VBGF har skriftlig meddelt, at de ønsker at træde ud af 

Venøpostens udgiversamarbejde pr. 9. februar 2012. Vi drøftede situationen 

og foreslår at redaktør Jan Bendix, menighedsrådsformand Ove B. og Anker J. 

mødes og drøfter bladets udgiverpolitik. 

 

 



7. Turistprojekt 19.marts: En henvendelse fra Marie B.C., projektmedarb. fra 

Sammenslutningen af Danske Småøer, besøger Venø den 19. marts og vil 

gerne tale med relevante turismeaktører. Søren tager sig af det og kontakter 

Lis J., som er aktiv omkring turisme på øen. 

 

8. Ø-handlingsplaner/møde i Odense,d.13.april: Anker og Jan deltager i mødet, 

ligeledes i repræsentantskabsmødet d. 14. og 15. april. 

 

9. EVT.: Kommunen har været positiv omkring skiltning af vildt på vejene, så 

håbet om, at der vil ske noget her, lever endnu. 

 

       Ref. Karin C 


